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Protokoll över årsmöte for Safva Ridklubb den 14 januari 2024 

1. Mötet öppnade 

Ingrid Hedström öppnade årsmötet. 

2. Val av ordförande för mötet 

Elin Johansson valdes till mötesordförande. 

3. Anmälan av styrelsens val av sekreterare vid årsmötet 

Som sekreterare anmäldes Marie-Louise Opina Jansson och Elise Lyckelind. 

4. Fastställande av röstlängd 

88 personer var röstberättigade. 

5. Val av protokolljusterare och rösträknare 

Som protokolljusterare och rösträknare valdes Jennifer Svanborg och Älva Tempelman. 

6. Fastställande av dagordning 

Medlem bestred dagordning och menade att styrelseförslaget om nedläggning av 

klubben inte skickats ut en vecka innan mötet, utan framgick endast i dagordningen som 

publicerats på lördagen den 13/1. Därmed yrkade denne på att den dagordning som 

skrivits inför mötet inte kunde gälla. Styrelsen ansåg däremot att det varit tydligt att detta 

årsmöte skulle vara avgörande för klubbens framtid, dels efter medlemsmötet i 

september där det sades att nästa nedläggningsbeslut måste tas på ett årsmöte. 

Information om nedläggning finns också på klubbens hemsida samt sociala medier. De 

röstberättigade på mötet röstade på vilken dagordning de tyckte skulle gälla. De två 

förslag som fanns var dels den som styrelsen skrivit inför årsmötet och det andra var det 

medlemmen yrkade för, tillika $14 i stadgarna. Årsmötet beslutade efter rösträkning med 

utfallet 63 mot 25 röstade för att fortsätta med styrelsens föreslagna dagordning. 

7. Fastställande av om mötet blivit i laga ordning utlyst 

Medlem yrkade för att mötet inte blivit i laga ordning utlyst. Denne menade att inbjudan 

till mötet inte hade kommit ut i tillräckligt god tid och inte nåtts alla medlemmar. Styrelsen 

menade det motsatta, alltså att inbjudan hade gått ut enligt stadgarna, en månad i förväg 

på klubbens sociala medier samt på mejl till de medlemmar som angivit sin mejladress. 

Vid den här punkten uppmärksammade en annan medlem att revisionsberättelsen 

publicerats för sent, den publicerades på måndagen 8/1, alltså inte en vecka innan 

årsmötet som det står i stadgarna. På grund av formaliafelet avslutades mötet här.
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